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JOHTAJASOPIMUKSEN MUKAISTEN KEHITYSKESKUSTELUJEN EDUSTAJAT

14/1.10.100/2021

Khall 20.06.2022 § 197 
Hallintopäällikkö Rauno Piippo (puhelin 044-497 0003):

Kunnanjohtaja Jussi Rämetin kanssa on tehty hänen virkasuhteensa alkaessa
kuntalain mukainen johtajasopimus otsikolla  "Johtajasopimus". Sopimuksen on
hyväksynyt valtuusto 29.3.2021/16 §. 

Sopimuksen kohdan 4.3 -Työn vaativuuden ja tulosten arviointimenettely ja
ajankohta mukaan:

Kunnanjohtajan työn tavoitteiden asettamisessa ja työn vaativuuden
arvioimisessa käytetään vuosittain tapahtuvaa arviointikeskustelua. Keskustelu
käydään talousarvion valmistumisen jälkeen. Kuntaa keskusteluissa edustaa
kunnanhallituksen toimikaudekseen valitsema erillinen työryhmä. 

Tulostavoitteissa etenemisen arviointi ja seuranta toteutetaan kunnanhallituksen
puheenjohtajiston kanssa vuosittain käytävän arviointikeskustelussa
toimintakertomuksen antamisen yhteydessä.

----------

Kunnanhallituksen tulee nimetä edustajansa em. keskusteluja varten.

Asia liittyy kunnanjohtajan palvelussuhteeseen ja tämän vuoksi asia käsitellään
kunnanhallituksen puheenjohtajan selostuksen pohjalta. 

KHALL:N PJ:N ESITYS: Kunnanhallitus valitsee edustajansa kunnanjohtajan
kanssa käytäviin kehityskeskusteluihin toimikautensa loppuajalle 2022-2025.

KÄSITTELY: Merkittin pöytäkirjaan, että kunnanjohta oli asian kohdalla
asianosaisena esteellinen ja poissa kokouksesta asian käsittelyn ajan. 

Kunnanhallituksen puheenjohtaja selosti asiaa ja käydyn keskustelun päätteeksi
esitti, että kunnanhallitus valitsee edustajiksi kunnanjohtajan kanssa käytäviin
kehityskeskusteluihin toimikautensa loppuajalle 2022-2025 seuraavat henkilöt:
- valtuuston puheenjohtaja Veli Paasimaa
- kunnanhallituksen puheenjohtaja Aimo Manelius
- valtuuston toinen varapuheenjohtaja Juha Piirala ja
- kunnanhallituksen toinen varapuheenjohtaja Anu Plaketti. 

PÄÄTÖS: Kunnanhallitus hyväksyi puheenjohtajan esityksen



_______________ 

Merkittiin pöytäkirjaan, että asiakohdan päätöksenteon jälkeen kunnanjohtaja
Rämet palasi paikalleen kokouksessa klo 19.40. 

_______________


